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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Finančnej komisie pri Mestskom zastupiteľstve mesta Spišská Nová Ves 

zo dňa 13. novembra 2023 
 
Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 
Program:   

1. Úvod. 
2. Návrh rozpočtu na roky 2024 až 2026. 
3. Rôzne. 
4. Záver. 

 
1. Úvod – dňa 13. 11. 2023 sa konalo zasadnutie finančnej komisie, ktorej sa zúčastnil  
primátor mesta a zástupca primátora. Prítomných privítal predseda fin. komisie. 
2. Návrh rozpočtu mesta – na zasadnutí boli prejednávané návrhy rozpočtu týchto 
organizácií : 
Domov dôchodcov 
Mestské kultúrne centrum 
Zoologická záhrada 
Správa telovýchovných zariadení 
 
Riaditelia prezentovali svoje návrhy, požiadavky na rozpočet a zdôvodňovali ich výšku. 
K návrhu rozpočtu MKC: 
RNDr. Ladislav Ruttkay: sa opýtal podľa čoho je vyplácané odchodné. 
Riaditeľ MKC: podľa kolektívnej zmluvy. Zároveň upozornil, že v budúcom roku budú 
potrebovať investovať do bleskozvodu, kanalizácie a vyriešiť problém so znečisťovaním strechy 
exkrementmi, ktoré spôsobujú holuby. 
Mgr. Rastislav Javorský: upozornil, že je potrebná pravidelná údržba objektov v správe. Opýtal sa 
ako stanovujú nájomné a či má MKC prijaté vlastné pravidlá upravujúce prenájom priestorov. 
Riaditeľ MKC: podľa smernice mesta. Zrealizovali audit nájmov a kde bola potrebná zmena, 
menili nájomné zmluvy. Vlastné pravidlá MKC nemá, má spracovaný cenník, ktorý schválilo 
Kolégium primátora v roku 2022. 
Mgr. Rastislav Javorský: požiadal o zaslanie cenníka všetkým členom fin. komisie. 
Ing. Jozef Gonda: sa opýtal, či sa neuvažuje o zvýšení. 
Riaditeľ MKC: odpovedal, že prehodnotia, posúdia. Najvyššie čiastky nájomného sú z koncertnej 
sály (stužkové, svadby, oslavy...) a ceny sú porovnateľné s cenami nájmov v iných zariadeniach. 
K návrhu rozpočtu domova dôchodcov: 
RNDr. Ladislav Ruttkay: sa opýtal riaditeľky domova dôchodcov, či sa realizuje verejné 
obstarávanie tovarov hromadne. 
Riaditeľka domova dôchodcov: áno, je to jedna nadlimitná zákazka, ale je rozdelená na 9 častí. 
K návrhu rozpočtu ZOO: 
Mgr. Rastislav Javorský: sa opýtal, či adopcie v ZOO sú v položke poplatky. 
Riaditeľ ZOO: odpovedal, že nie, je to samostatná položka, granty, pre rok 2024 nie je 
rozpočtovaná, dopĺňa sa priebežne počas roka. V poplatkoch je vstupné. 
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RNDr. Ladislav Ruttkay: sa opýtal, či prevádzkujú aj predaj tovarov a či už funguje reštauračné 
zariadenie. 
Riaditeľ ZOO: odpovedal, že nie, existujúce bufety v ZOO sú vlastníctvom nájomníkov, ZOO 
prenajíma len pozemok, a to len sezónne (cca 8 mesiacov). Reštauračné zariadenie zatiaľ 
nefunguje, čakalo sa na vyjadrenie ohľadom čističky, v týchto dňoch už disponujú kolaudačným 
rozhodnutím na ČOV a povolením jej prevádzky a môže začať kolaudácia hlavného objektu - 
reštaurácie. 
Mgr. Rastislav Javorský: sa opýtal, či neuvažujú nad turniketmi a či má zistené aká veľká 
investícia by bola potrebná. 
Riaditeľ ZOO: odpovedal, že uvažovali, ale to by znamenalo vyššie výdavky do budúcna, min. 
zvýšenie o jedného zamestnanca a ďalšie prevádzkové výdavky. Výšku investície nevie odhadnúť. 
K rozpočtu STEZ: 
Riaditeľ STEZ: informoval prítomných o opatreniach, ktoré zavádza z dôvodu šetrenia, či už 
v oblasti personálnej alebo prevádzkovej. Nižšie prevádzkové výdavky v budúcnosti  si však 
vyžadujú investície teraz, napr. zakúpenie fólie na veľký krytý bazén, fotovoltika, kogeneračná 
jednotka v obchodnej spol. Emkobel, a. s., z ktorej STEZ odoberal el. energiu  (prijateľná cena  
energií). 
Zároveň informoval, že v tomto roku by chceli použiť vyššie príjmy z kúpaliska na údržbu 
a investície (únik vody, vodovodná prípojka). Na vykrytie časti výdavkov za energie získali fin. 
prostriedky zo ŠR, preto prostriedky zriaďovateľa by použili tiež na údržbu a odhlučnenie 
prevádzky zimného štadióna.  
Mgr. Rastislav Javorský: odporučil predložiť zámer využitia voľných zdrojov z roku 2023 na 
rokovanie MsZ 22. 11. 2023, do zmeny rozpočtu sa zahrnie až v decembri. Zároveň požiadal 
vedúcu fin. oddelenia o zaslanie návrhu rozpočtu na roky 2024 až 2026 spolu s podrobnými 
rozpočtami za jednotlivé prvky platnej programovej štruktúry, a to všetkým členom fin. komisie. 

Predseda fin. komisie položil každému vedúcemu zamestnancovi otázku, kde vidí rezervy 
na svojom oddelení, aké sú možnosti úspor, príp. aké opatrenia by zaviedol, aby sa zvýšili príjmy 
do rozpočtu mesta, a to nielen vo vzťahu k rozpočtu 2024, ale aj do budúcna. 
 
3. Rôzne – členovia komisie sa dohodli, že konečná verzia návrhu rozpočtov 2024 až 2026 sa 

prerokuje na zasadnutí fin. komisie koncom novembra.  
4. Záver – predseda finančnej komisie poďakoval všetkým prítomným za účasť. 
 
 
 
 
Zapísala: Ing. Iveta Topoliová, gestor 
   

 

 

 

 

 

        Mgr. Rastislav Javorský 
                 predseda finančnej komisie 


